

一、家庭

1. 为着父母亲在家中成为孩子们的属灵榜样祷告。孩子在属灵生命中，受到最大的影响是自己的父母。但愿家中的孩子可以受到父母的良好影响，并能够传承美好的信仰给自己的孩子。
2. 为着基督徒都可以借着这圣诞佳节把握时机与未信主的家人分享耶稣降生的美好信息，向自己的家人来作见证，借着自己的生命可以让家人遇见耶稣。

二、教会

1. 祷告各教会在这一段圣诞期间的各样的圣诞事工和节目祷告，愿每一个事工或节目都成为福音的出口，向世人、教会会友宣告主耶稣基督降生的美好消息。
2. 为着明年有被调派的牧者祷告。为着他们这一段需要为圣诞节各样事工及聚会忙碌的时间，还要收拾牧师屋预备搬家所需的精神体力祷告，求神给他们有智慧和体力。

三、国家

1. 为着首相安华所增设的政府部门及正副部长的人数祷告，除了正副部长的人数增加，多个重要部门也出现人事调动。祷告这些内阁成员都能继续在他们的位置上带领国家前进成长。
<https://www.zaobao.com.sg/news/sea/story20231212-1455749>
2. 我国的新冠疫情确诊病例在 10/12 起的一个星期病例达 2 万多起，祷告人民开始加强防疫意识，让疫情不会继续的恶化，也祷告政府也可以采取更好的防疫措施。
<https://udn.com/news/story/6812/7649526>

四、国际

1. 为着中国的北部祷告，近期寒流席卷，创下低温新纪录，一些地方降至零下 33 度。祷告恶劣极端的天气可以快点过去，不影响中国北部居民的生活起居。
<https://www.sinchew.com.my/news/20231220/international/5210416>
2. 中国甘肃省与 18/12 晚间发生 6.2 级地震，造成至少百多人死亡，多人受伤，加上面对寒流的中国北部更是雪上加霜。祷告救援队伍能把握救援的黄金时间，也有足够的精神体力救援。
<https://www.sinchew.com.my/?p=5210058>

A.Family

1. Pray for parents to become spiritual role models for their children at home. Children are greatly influenced in their spiritual lives by their parents. May the children in the family be positively impacted by the good example of their parents and be able to pass on a beautiful faith to their own children.
2. Pray that Christians can seize the opportunity during this Christmas season to share the wonderful news of Jesus' birth with family members who have not yet accepted Him. May they bear witness to their families and, through their lives, lead their loved ones to encounter Jesus.

B.Church

1. Pray for the various Christmas ministries and programs of each church during this Christmas season. May every ministry or program serve as an outlet for the Gospel, proclaiming the wonderful news of the birth of Jesus Christ to the world and fellow believers.
2. Pray for pastors who will be assigned to new locations next year. Pray for them during this busy time of Christmas activities and gatherings, and also as they prepare to move, asking God to grant them wisdom and strength for the physical and spiritual demands ahead.

C.Nation

1. Pray for the newly established government departments and the increase in the number of ministers and deputy ministers, as well as the personnel changes in several important departments, as initiated by Prime Minister Anwar. Pray that these cabinet members will continue to lead the country forward and contribute to its growth. May they fulfill their roles with wisdom and dedication.
<https://www.scmp.com/week-asia/politics/article/3244746/malaysia-cabinet-reshuffle-expected-shake-administration-new-faces-1-minister-dropped>
2. Pray for the recent surge in confirmed COVID-19 cases in the country, reaching over 20,000 in a week as of December 10. Pray for heightened awareness among the people to strengthen preventive measures. Ask that the pandemic does not worsen, and pray for the government to implement effective measures to control the spread of the virus. May both citizens and leaders work together to combat the pandemic and protect the well-being of the nation.
<https://theedgemalaysia.com/node/694548>

D.World

1. Pray for the northern regions of China where recent cold waves have swept through, setting new records of low temperatures with some areas dropping to as low as -33 degrees Celsius. Pray that the severe and extreme weather conditions will pass quickly, without adversely affecting the daily lives of residents in northern China.
<https://www.reuters.com/world/china/freezing-temperatures-snow-ice-blanket-china-shutting-highways-2023-12-15/>
2. Pray for the people affected by the 6.2-magnitude earthquake in Gansu Province, China, on the evening of December 18. The earthquake has resulted in at least hundreds of deaths and numerous injuries, compounded by the challenging cold weather conditions in the northern part of the country. Pray for the rescue teams to seize the golden time for rescue efforts and to have sufficient physical and mental strength for the rescue operations.
<https://www.bbc.com/news/world-asia-china-67756228>

A. Keluarga

1. Doakan agar ibu bapa menjadi contoh spiritual bagi anak-anak di rumah. Anak-anak sangat dipengaruhi dalam kehidupan rohaniah mereka oleh ibu bapa. Semoga anak-anak dalam keluarga dipengaruhi secara positif oleh contoh baik ibu bapa mereka dan dapat mewarisi iman yang indah kepada anak-anak mereka sendiri.
2. Doakan agar orang Kristian dapat memanfaatkan peluang semasa musim Krismas ini untuk berkongsi berita gembira mengenai kelahiran Yesus kepada ahli keluarga yang belum menerima-Nya. Semoga mereka menjadi saksi kepada keluarga mereka dan, melalui kehidupan mereka, membawa orang yang dicintai mereka berjumpa dengan Yesus.

B. Gereja

1. Doakan untuk pelbagai pelayanan dan program Krismas di setiap gereja semasa musim Krismas ini. Semoga setiap pelayanan atau program menjadi saluran untuk Injil, menyampaikan berita gembira mengenai kelahiran Yesus Kristus kepada dunia dan sesama percaya.
2. Doakan untuk para pendeta yang akan ditempatkan di lokasi baru pada tahun depan. Doakan untuk mereka pada masa sibuk kegiatan dan pertemuan Krismas, dan juga semasa mereka bersiap untuk berpindah, memohon agar Allah memberikan hikmat dan kekuatan bagi tuntutan fizikal dan rohaniah yang akan datang.

C. Negara

1. Doakan untuk jabatan kerajaan yang baru ditubuhkan dan peningkatan bilangan menteri dan timbalan menteri, serta perubahan personaliti dalam beberapa jabatan penting, sebagaimana yang diusulkan oleh Perdana Menteri Anwar. Doakan agar ahli kabinet ini terus memimpin negara ke hadapan dan memberikan sumbangan kepada pertumbuhannya. Semoga mereka memenuhi peranan mereka dengan hikmat dan dedikasi.

Link berita: <https://www.utusan.com.my/nasional/2023/12/jumlah-menteri-meningkat-kepada-31-orang/>

2. Doakan untuk lonjakan baru-baru ini dalam kes COVID-19 yang disahkan di negara ini, mencapai lebih dari 20,000 dalam seminggu setakat 10 Disember. Doakan agar kesedaran di kalangan rakyat meningkat untuk memperkuat langkah-langkah pencegahan. Mohon agar pandemik ini tidak bertambah buruk, dan doakan agar kerajaan melaksanakan langkah-langkah yang berkesan untuk mengawal penyebaran virus. Semoga rakyat dan pemimpin bekerja sama untuk melawan pandemik dan melindungi kesejahteraan negara.

Link berita: <https://www.astroawani.com/berita-malaysia/covid19-kes-melonjak-ke-20696-kkm-harap-dapat-kawal-peningkatan-tanpa-perlu-pkp-450582?>

D. Dunia

1. Doakan untuk kawasan utara China di mana gelombang sejuk baru-baru ini melanda, mencipta rekod suhu rendah baru dengan sesetengah kawasan turun hingga -33 darjah Celsius. Doakan agar keadaan cuaca yang teruk dan ekstrem berlalu dengan cepat, tanpa memberi kesan buruk kepada kehidupan harian penduduk di utara China.

Link berita: <https://beta.bharian.com.my/dunia/asia/2023/12/1188783/gelombang-sejuk-kedua-selimut-beijing-dengan-salji-ais>

2. Doakan bagi mereka yang terjejas oleh gempa bumi berkekuatan 6.2 di Wilayah Gansu, China, pada malam 18 Disember. Gempa bumi ini telah mengakibatkan sekurang-kurangnya beratus kematian dan banyak kecederaan, ditambah lagi dengan keadaan cuaca sejuk yang mencabar di bahagian utara negara itu. Doakan agar pasukan penyelamat dapat memanfaatkan masa yang emas untuk usaha penyelamatan dan mempunyai kekuatan fizikal dan mental yang mencukupi untuk operasi penyelamatan.

Link berita: <https://www.beritaharian.sg/dunia/lebih-120-maut-gempa-di-daerah-pergunungan-china>